موضوع بالانجليزي عن برج خليفة كامل العناصر جاهز للطباعة

نبذة عن برج خليفة

The Burj Khalifa is a magnificent wonder that demonstrates powerful engineering creativity. This tower is a living example of the form of cooperation in the Middle East. It is a shining beacon on the path of development that has distinguished Dubai. It is tangible evidence of the extent of development that Dubai and the Middle East in general have reached at the present time. In less than thirty years, this entire country has transformed into one of the most important modern investment countries existing today.

برج خليفة من العجائب الرائعة التي يتضح فيه الابداع الهندسي القوي، فهذا البرج هو عبارة عن مثال حي لشكل التعاون في الشرق الأوسط، فهو منارة منيرة في طريق التطور التي تميزت بها دبي، فهو الدليل الملموس الخاص بمدى التطور الذي وصلت له دبي والشرق الأوسط بوجه عام في الوقت الحالي، ففي أقل من ثلاثين عام تحولت هذه الدولة كاملة لواحدة من أهم الدول الاستثمارية الحديثة الموجودة في الوقت الحالي.

كيف تم بناء برج خليفة

The cost of this tower reached approximately \$1.5 billion. It began construction in 2004 and was inaugurated on January 4, 2010. The design of the tower is to resemble a local desert flower, known as the spider lily, and the tall design is to resemble tall minarets.

وصلت التكلفة الخاصة بهذا البرج إلى ما يقارب 1.5 مليار دولار، والبداية الخاصة به كانت في عام 2004، وتم افتتاحه في الرابع من يناير لعام 2010، والتصميم الخاص به هو أن يكون البرج مشابه لزهرة صحراوية محلية، وتعرف باسم زهرة زنبق العنكبوت، والتصميم الطويل لكي يكون مشابه للمآذن المرتفعة.

سر تميز برج خليفة

One of the most important features of this tower is its height. It reaches 828 meters, which is equivalent to 2,716 feet and 6 inches. This tower is more than twice the height of the Empire State Building. The tower includes many other advantages, as it provides a panoramic view of the country.

من أهم الأمور التي تميز هذا البرج هو طوله، فوصل الطول الخاص به إلى 828 متر، وهو يعادل 2716 قدم و6 بوصة، فيعتبر هذا البرج أطول من ضعف ارتفاع بناء امباير ستيت، يشمل البرج العديد من الامتيازات الاخرى، فيقوم البرج بتوفير رؤية بانورامية للبلاد.